
Activiteitenplan 2018 
	

In	2018	zullen	de	activiteiten	zoals	in	2017	hebben	plaats	gevonden	worden	voorgezet.	Enkele	
commissies	zijn	ingegaan	op	2018,	in	bijgaand	jaarverslag	2017.	Er	zijn	andere	activiteiten	gepland	
voor	onderstaande	commissies.	Het	bestuur	gaat	proberen	een	pr/communicatie	op	te	richten	en/of	
een	bestuurslid	te	vonden	die	hier	interesse	in	heeft.	In	2018	zal	het	huishoudelijk	reglement	
geactualiseerd	worden.	Dit	jaarplan	is	het	onderliggende	document	voor	bijgaande	begroting	2018.		

	

Jubileum commissie 
In	2018	zullen	verdere	voorbereidingen	worden	getroffen	voor	de	100ste	verjaardag	van	Swift.	Deze	
verjaardag	is		vrijdag	19	juli	2019.	Nagegaan	wordt	of	elke	maand	een	jubileumactiviteit	kan	
plaatsvinden.	Er	wordt	nagedacht	over	de	uitgave	van	een	jubileumboek.	Deze	is	grotendeels	al	
samengesteld	door	Gerrit	Kransse.	De	commissie	bestaat	uit	Wim	van	Duivenbode,	Ellen	van	Rijn	en	
vooralsnog	uit	de	huidige	bestuursleden.						

	

Sponsorcommissie 
De	commissie	gaat	in	2018	verder	in	gesprek	met	bedrijven	en	organisaties	met	de	bedoeling,	meer	
sponsoren	aan	Swift	te	verbinden.		

In	de	in	2017	gesloten	sponsorovereenkomsten	is	opgenomen	dat	eind	2017	een	evaluatie	gesprek	
zal	plaatsvinden.	Dit	kan	leiden	tot	voortzetting	van	het	sponsorcontract,	een	ander	soort	contract		of	
beëindiging	van	het	sponsorcontract.	

Vanuit	goed	governance	zal	Frans	van	Rijn	afscheid	nemen	van	deze	commissie,	echter	als	voorzitter	
van	Swift	er	nauw	bij	betrokken	blijven.	Nieuwe	leden	zijn	van	harte	welkom.	Heb	je	als	lid	interesse	
in	sponsoring	neem	contact	op	met	een	van	de	commissieleden.	Heb	je	ideeën	over	nieuwe	
sponsoren	laat	het	weten	aan	een	van	de	commissie	leden.	

We	roepen	onze	leden	op	te	(laten)	kopen	bij	de	sponsoren!	

Evenementencommissie 
In	mei	en/of	juni	gaan	wij	gezamenlijk	een	internationale	tour	kijken	in	het	clubhuis	nadat	er	een	
tocht	is	gereden.	In	juni	zijn	er	plannen	voor	een	workshop	over	navigatiesystemen.	In	de	zomer	
komt	er	waarschijnlijk	een	BBQ	als	dank	aan	de	vrijwilligers	waarbij	de	haringparty	komt	te	vervallen.	
In	november	komt	er	weer	een	wieler	café.	

Ladies 
We	hebben	dit	jaar	inmiddels	al	een	sleutelavond		en	een	valtraining	gedaan.	De	JZC	zien	we	als	een	
kans	om	nog	meer	dames	te	bereiken.	We	bieden	hen	ook	de	mogelijkheid		samen	te	fietsen	in	een	
passende	groep.	We	zijn	uitgenodigd	om	samen	met	Joop	Zoetemelk	te	fietsen	en	dat	laten	we	
natuurlijk	niet	aan	ons	voorbij	gaan!	Op	17	april	komt	er	een	vervolg	op	de	valtraining	en	dit	keer	op	
het	parcours.	17	mei	organiseren	we	de	tweede	Swift	Ladies	Ride.		De	Ladies	Sunday	zullen	we	vanaf	
8	april	weer	inzetten	om	op	zondag	de	mooie	tochten	te	gaan	fietsen	met	alle	toerders.	Verder	
hebben	wij	nog	geen	concrete	plannen	maar	we	gaan	er	zeker	een	mooi	en	gezellig	fietsseizoen	van	
maken	waarin		we	graag	meer	dames	willen	aansteken	met	ons	liefde	voor	het	wielrennen.	Gezien	



de	commissie	nog	zo	jong	is,	zijn	we	nog		op	zoek	naar	ideeën	voor	zowel	het	buiten-	als	het	binnen	
seizoen	en	dames	die	mee	willen	denken/helpen.		

Bouwcommissie 
Voorjaar	2018	wordt	de	keuken	en	de	bar	gerenoveerd.	Vervolgens	zullen	plannen	
ontwikkeld	worden	voor	renovatie/groot	onderhoud	van	het	clubhuis.	De	commissie	
bestaat		uit	Chrit	Deckers,	Arnold	Verhagen,	Cees	van	der	Heydt	en	Rob	van	Rooijen.	Zij	
zullen	de	wensen	inventariseren,	en	meenemen	indien	deze	passen	binnen	een	
professionele	aanpak.	Ook	worden	de	kapotte	ramen	gerepareerd	en	misschien	wel	
onderdeel	van	geheel	dubbel	glas.		De	commissie	zou	zich	nog	wel	willen	versterken	met	
een	Swift	lid,	of	een	kennis	van	iemand,	als	interieur	architect	of	iemand	die	verstand	
heeft	om	dit	soort	openbare	ruimtes	in	te	richten.	
De	Gemeente	asfalteert	in	maart	de	parkeerplaats	.	Verder	zal	de	bouwcommissie	zich	
de	komende	jaren	nog	gaan	bezighouden	met	isolatie,	led-verlichting	en	zonnepanelen.	
Uiteraard	wordt	nu	al	bij	alle	werkzaamheden	die	gepland	staan	rekening	gehouden	met	
zaken	als	isolatie	en	led-verlichting.	
De	planning	is	dat	alles	is	uitgevoerd	eind	2018,	zodat	de	activiteiten	van	het	jubileumjaar	vanuit	een	
‘vernieuwd´	clubgebouw	kunnen	plaatsvinden.	

Barcommissie  
	

In	2017	is	wel	het	akkoord	gegeven	op	de	plannen	voor	een	nieuwe	bar.	Dat	betekent	dat	we	in	het	
tweede	kwartaal	van	2018	ook	daadwerkelijk	zullen	gaan	starten	met	de	verbouwing.	In	de	plannen	
voor	de	bar	is	duidelijk	rekening	gehouden	met	de	ergonomie	en	met	energie	zuinige	apparaten.	
Iedere	commissie	die	nu	nog	spullen	in	de	bar	heeft	liggen	zal	deze	op	korte	termijn	uit	de	kasten	
moeten	halen	want	we	beginnen	binnenkort	met	het	leeghalen	van	alle	kastjes.	

In	2018	zullen	de	leden/commissies	die	een	activiteit	organiseren	er	steeds	vaker	rekening	mee	
moeten	houden	dat	er	ook	mensen	geregeld	moeten	worden	voor	de	bar.	De	barcommissie	zal	een	
klein	instructieboekje	maken	om	het	voor	deze	vrijwilligers	wat	makkelijker	te	maken	de	bar	op	te	
starten	en	af	te	sluiten.	Ook	vragen	we	om	in	de	bar	meer	gebruik	te	maken	van	de	pin.	Dit	vergroot	
ook	de	veiligheid	voor	de	barvrijwilligers	en	scheelt	ook	tijd	bij	het	opmaken	van	de	kassa.	

JZC commissie 
	

De 13e Joop Zoetemelk Classic zal worden verreden op zaterdag 16 maart 2019.De Stuurgroep zal 
kort voor de zomer van 2018 starten met de voorbereidingen. Hoewel waarschijnlijk grotendeels 
hetzelfde stramien zal worden gevolgd als tijdens eerdere edities, zal de evaluatie van de 12e tocht, 
verreden op 17 maart 2018, van groot belang zijn in de planvorming voor het komende jaar. 

	


